
 

 

1. Godkendelse af dagsorden (B - 5 min) Godkendt 

 
2. Meddelelser (O - 10 min) 

- Elevråd 
- SFO/Juniorklub 
- Personale 
- Skoleleder 
- Formand  
  

 Kort orientering fra de forskellige 

Vi har søgt bygge og vedligeholdelsespuljen ved 
Varde kommune. Vi har fået bevilliget penge til 
flytning af vaske i juniorklubben, lydisolering på 
kontoret og  

 

 

 
3. Skolebestyrelsesvalg (D – 5 min.) 

-status 
(Bilag: Tidsplan skolebestyrelsesvalg) 

 

Vi søger fortsat en ekstra suppleant. Der er deadline 
for at melde sig d. 25/4 kl. 12.00. 

 

 

 
4. Skoleårets planlægning (D/B – 25 min.) 

Drøftelse af prioriteringer i forbindelse 
med kommende skoleårs planlægning. 

- ITL 
- Afkortning af skoledagen 
- Lejrskole 
- Musik og billedskolen 
- Valgfag 
- Indsatser 
- Svømning 
- Afdelinger, inddeling 

ITL: det er op til skolebestyrelserne at afgøre om det 
er et tilbud man vil udbyde på skolen. Der er et ønske 
om at udvide ordningen fra 1 morgentræning til 2 
morgentræninger. Samtidig vil vi gerne medtænke 6. 
årgang i dette tilbud. 

Vi planlægger med lejrskole til Bornholm på 5. 
årgang. Samt 2 Erasmus ture for 8. + 9. årgang 

Vi er glade for vores samarbejde med musik og 
billedskolen. Vi har kompagnon undervisning og 
valgfagsmusik.  

I 7.+8.kl. er valgfaget et eksamensfag. I 9. årgang 
udbyder skolen 1 fag og samarbejder derudover med 
ungdomsskolen om flere bud.  

Skolebestyrelsen anerkender at svømning kan 
erstatte idrætsundervisningen. Der er opbakning til 
at svømning ligger på 3.+4.årgang.  

Møde i Skolebestyrelsen 
 
Onsdag, den 24. april 2024 kl. 15.30 - 17.30  
 

Referent: Rikke Hymøller 

Deltagere:  Michelle Christensen, Michelle Nielsen, Jonna Laursen, Morten 
Hansen, Marianne Ahlers, Kitty Gamkinn, Michael Jørgensen, Ditte Vestpal, 
Bashir Madi, Nikolai Ahlers, Rikke Hymøller, Jens Skouboe, Irene Østerby 
 

Fraværende: Nadine og Bashir 



Når vi har samlæste klasser, kan det have betydning 
for vores afdelingsopdeling. Vi ønsker at der i 
princippet for undervisningsorganisering tales om 
afdelingerne indskolingen, mellemtrinnet og 
udskolingen i stedet for årgangen.   

 

 
5. Skoleudviklingsplan (O/D – 15 min) 

- Status forud for revidering 
(bilag: Skoleudviklingsplan) 

 

Skolebestyrelsesformanden, skolens ledelse og 
skolechefen mødes til skoleudviklingssamtale. 

 

6. Anvendelse af ordensbekendtgørelse (D) 
– 15 min.) 
- Muligheder og anvendelse af ”fremme af 

god orden i folkeskolen”  
 
(Bilag: Anvendelse af bekendtgørelse om 
fremme af god orden) 

 

Vi ser positivt på og bakker op om en mere ensartet 
systematik omkring skolens muligheder og 
anvendelse i forbindelse med ”fremme af god orden i 
folkeskolen”. 

7. Revidering, Ordensregler skole og SFO (D – 
25 min.) 
(Bilag: Ordensregler skole og SFO) 

Vi ønsker at samskrive ordensreglerne så der 
fremover et gældende sæt ordensregler for skole, 
SFO og juniorklubben. 

Jens og Rikke udarbejder et forslag til skolens 
ordensregler med inspiration fra skole og forældre. 

 
8. Princip for fælles arrangementer for 

eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 
udsendelse i praktik (D – 10 min.) 
- Vedr. privat indkvartering på Erasmus ture 
- Placering lejrskole 5. årgang 
 
(Bilag: Princip for fælles arrangementer for 
eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 
udsendelse i praktik) 

Der er opbakning til at lejrskolen til Bornholm 
fremover kommer til at ligge først på året i 6. kl. 

Skolebestyrelsen ønsker at der i princippet for 
lejrskole står, at vi ikke ønsker privatindkvartering når 
vi tager på lejrskoler eller Erasmusture 

Samtidig ønskes en drøftelse om mulighederne for 
overnatningsture i indskolingen/3.kl.     

 
9. Budget (O/D – 5 min.) 

- Status på budget januar – februar 2024 
 
 

Klasse Elever 

0.A 10 

1.A 18 

2.A 9 

3.A 12 

4.A 21 

5.A 14 

6.A 14 

Skolebestyrelsen orinteres om budgettet.    

 



7.A 16 

7.B 15 

8.A 21 

9.A 23 

 
(bilag: Budget 2024 jan. – marts.) 

 
 

10. Evt. (5 min) 
- ”Skoleudviklingsprojekt Agora-profil” 

onlinemøde, mandag den 29. april kl. 
17-18 (er det interessant/hvem 
deltager?) 

- Vi oplever at mange kun bruger 
klubben kort inden de tager hjem. 
Kan vi være nysgerrige på hvorfor? 

- Skoleudviklingsplanen tages på som 
punkt efter sommerferien 

- Trafiksikkerheden som kommende 
punkt 

11. Godkendelse Referat (B – 5 min)  

 


